
「 玉 」仲 夏 限 定 買 一 送 一 優 惠   
Buy-One-Get-One Promotion at JADE

為迎接仲夏，「玉」中菜廳匠心呈獻期間限定買一送一優惠：
「肉骨茶小籠包」及「玫瑰桂花氣泡茶」於午市時段供應。品味饕客可選擇其一

或同時選購兩款，尊享買一送一禮遇，細味粵菜魅力，與摯親共享夏日喜愉時光。
「肉骨茶小籠包」靈感源自新加坡「玉」招牌菜式，巧妙融合東南亞藥膳風味與
中式點心工藝，湯鮮味濃，回味無窮。由茶藝師精心調配的「玫瑰桂花氣泡茶」

則芳香撲鼻，口感清新怡人，為炎夏帶來一抹雅緻清爽。

To celebrate the joys of summer, JADE presents an exclusive lunchtime 
Buy-One-Get-One offer on the chef’s signature Bak Kut Teh Xiao Long Bao

and the fragrant Rose Osmanthus Sparkling Tea. Guests may choose either item or 
enjoy both, and delight in the rich flavours of Cantonese cuisine while sharing a refreshing 

summer experience with loved ones. The Bak Kut Teh Xiao Long Bao, inspired by the 
signature dish at JADE in Singapore, harmoniously blends the warmth of 

Southeast Asian spices with the artistry of traditional Chinese culinary techniques. 
The Rose Osmanthus Sparkling Tea, expertly chosen by the restaurant’s tea specialists, 

offers a light and floral refreshment perfect for the season.

如欲查詢，請致電 +852 2166 7488 或發送電子郵件至
fop.jadehk@fullertonhotels.com與酒店餐飲部聯絡。

 For enquiries, please contact Dining Reservations at +852 2166 7488 or
email fop.jadehk@fullertonhotels.com.

供應日期：2025 年 8 月 1 日 至 9 月 30 日  
Promotion Period: 1 August to 30 September 2025

地點 Location：2/F 樓


